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brak zdjęcia

Kolejki powinny być mniejsze a obsługa szybsza i bez chodzenia od biura do biura. W skoczowskim ratuszu
uruchomiono punkt obsługi klienta. Na parter przeniesiono kasę i biuro podawcze, w razie konieczności urzędnik
powinien pomóc nam także napisać pismo. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Relacjonowała  burmistrz Skoczowa Janina Żagan.
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